

## Preocupats pel BM Granollers

Bona nit, un altre cop un parèta ara preocupat per la situació de l'handbol Granollers, crec que estant en una situació límit per mantenir la categoria i principalment els donaria la culpa a la ciutadania de Granollers, com pot ser que una ciutat relativament

petita que té un equip de primera estigui el pavelló fred, buit només amb quatre gats, crec que no vaig errat que és el de menys afluència

de la categoria i "poder" equipable amb la que va a veure l'handbol Parets que és a primera catalana

Que a part influeixen altres coses com els diners, d'acord, però crec que un pavelló ple faria pujar la moral dels jugadors i la seva

entrega (diuen que un no sap el que té fins que ho perd)

Que no passi com el futbol de tercera a preferent (si a tercera hi anaven quatre gats ara qui hi va els familiars???)

Esperant que remuntin el vol amb la ajuda de tots els granollerins, els saluda un parèta que aquest cop no tira cap a casa

Josep M.  
josimoto@gmail.com

## Som-hi, handbol Granollers, ara toca treure pit!

Quan els resultats no funcionen, el joc no és fluït i no té direcció, l'equip no se sent segur. Llavors la directiva espera i dubta, els tècnics no actuen amb prou rapidesa durant els partits i les decisions no són prou encertades. D'altra banda, fins i tot la directiva és conscient que no atrau prou públic i no fa cap pas per captar nous espectadors. El més greu, però, és que ni els socis s'aficionen. Tothom ha de reflexionar bé, perquè la Lliga ASOBAL és molt forta, però nosaltres també.

Cal treballar molt la preparació física. Cal treballar els seixanta minuts que duren els partits sencers. Cal treballar perquè tothom estigui motivat i fer equip. Cal treballar pel nostre patró de joc sense precipitar-se i no anar a remolc de l'equip contrari. Cal treballar molt més amb els extrems, que són i han estat sempre una bona força en aquest equip. I cal treballar amb il·lusió, força, unió i afició. De segur que si intentem millorar aconseguirem bons resultats, bon handbol i bona lliga.

## Algo Positivo a resaltar

Es un hecho que estamos en un momento donde la llegada de nuevos grupos o tribus urbanas con predisposición a enfrentamientos verbales, y por desgracia físicos, están a la orden del día. Por este hecho, quiero resaltar a un grupo de jóvenes de Canovellas, que los días en que juega su equipo, U.E Canovellas, vienen a animar con fuerza, utilizando tambores, altavoces, bocinas... acompañados de una gran **simpatía y respeto**, **respeto** al árbitro, **respeto** a la afición, **respeto** al equipo de casa y cómo no **respeto** al equipo contrario.

Después de seguir el fútbol durante más de cuarenta años y actualmente como entrenador del U.E Canovellas, les quiero felicitar, y a su vez animar, a que sigan por este camino de la amistad y del respeto, dos conceptos escasos en nuestra sociedad actual y en el deporte. Gracias de nuevo y saluciones cordiales.

Francisco Inglada Moreno



Amb aquest missatge esperançador volem creure que aviat ens trobarem al Palau amb l'afició de sempre i veient un bon joc que creï emocions. La directiva ha de treballar molt més perquè els socis se sentin contents i satisfets amb el nostre equip. Tant de bo aviat els resultats ens acompanyin i ho puguem celebrar tots plegats. Som-hi i ànims!

Els Amics del Cargol

## Gracias al agente 1411

El pasado mes de septiembre sufrimos un percance con el coche (estando estacionado, otro vehículo colisionó con nosotros dándose a la fuga sin dejar datos). El destino hizo que la Guardia Urbana de Granollers pasara por allí y tomara nota de lo sucedido... un mes después, cuando ya creíamos que el problema no se solucionaría, dieron con el causante del accidente... ¡Fue un milagro!

Es por este motivo que queremos agradecer la actuación de la Guardia Urbana de Granollers y muy especialmente la del agente 1411...

Afortunadamente todavía queda gente dedicada y amante de su trabajo.

Muchísimas gracias.

Ivan Quesada Martínez  
Parets del Vallès

## El quart cinturó i la coherència

No sé si el Quart Cinturó es farà

o no, però sí seria important que no es perdés un principi tan imprescindible com és el de la coherència.

En la manifestació del diumenge, dia 25, hi havia gent de totes les procedències, amb interessos molt diferents i fins polítics que deien NO però volien dir Sí.

Alguns eren els mateixos que ja van estar en contra de la Ronda Nord i també en contra fins hi tot de l'Eix Transversal, **i el sorprenent és que actualment estan utilitzant aquestes vies de forma habitual, alguns fins a quatre vegades al dia per anar a treballar!**

Si al final es construeix, a aquests els demano que siguin coherents i segueixin circulant per les carreteres antigues.

J.L. Safont  
Granollers

## Denuncia de una empleada de Hogar de 'alto standing'

Durante los últimos quince años he trabajado para una familia muy conocida y arraigada de esta Ciudad, desempeñando labores como empleada de hogar, entre las cuales podría destacar la atención y cuidado de sus dos hijos, desde muy temprana edad.

Mi jornada laboral era de unas doce horas diarias y a veces se hacía extensiva a los fines de semana, debido a las ausencias y compromisos sociales de los señores, haciéndome cargo en mi propia casa de sus hijos.

Desde un principio les pedí que me diesen de alta en la SS, pero

siempre aludían que en breve plazo lo harían, y mientras tanto me fui encariñando con los pequeños y fue pasando el tiempo sin que mi situación cambiase.

Dada la necesidad que tenía de dinero y de que con la edad que tenía tampoco tenía muchas opciones en el mercado laboral, fui soportando la injusticia, apoyada por las promesas de que pronto lo harían.

Fueron pasando los años y por fin en marzo del 2007 me dieron de alta en la SS, y a los tres meses me puse enferma y los médicos me dieron de baja por incapacidad laboral transitoria.

Al entregarles la baja procedieron a romper la notificación y me dieron de baja de la "Empresa", alegando que en su casa nadie se ponía enfermo y que para eso quería que me diesen de alta en la Seguridad Social.

Al no haber cotizado el mínimo de seis meses necesarios, la SS no me cubre el salario de baja y la "Empresa" dice que si no voy a trabajar ni me paga el finiquito ni nada de nada.

Sr. Director, me pregunto si en una sociedad moderna como la catalana, y en concreto en una Ciudad como Granollers, se puede permitir que una Familia de "Alto Standing" se pueda estar paseando por todos los Campos de Golf de Cataluña y de España, mientras dejan de cumplir los más básicos principios de la legislación social vigente.

En conclusión, no entiendo cómo unas personas que tienen dinero para viajes, para tener 2 coches de 120.000 € cada uno que se lo cambian cada dos o tres años, etc... no sean capaces de cumplir con la ley al no tener asegurada a la persona que ha estado cuidando de sus hijos con entera devoción, y que el coste ascendía a unos escasos 200 ó 300 € mensuales como mucho.

LC  
Granollers

## Agraïment a l'Hospital General de Granollers

El dia 9 de novembre va morir el meu marit, Francesc Delgado i Brunet, després de 2 mesos ingressat a l'Hospital General de Granollers. Volem agrair a tot el personal de la 6a planta de l'Hospital i també al personal de la 3ª planta de pal·liatius el seu treball, esforç i recolzament moral cap a la meva persona i fills.

Maria Marcel·la  
Charansonnet  
Granollers